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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT YANG 

KETIGA BELAS, PENGGAL KELIMA, MESYUARAT PERTAMA 

PERTANYAAN 

DARIPADA 

TARIKH 

LISAN 

DATO' MOHD ARIFF SABRI BIN ABDUL 

AZIZ 

[RAUB] 

30 MAC 2017 (KHAMIS) 

Dato' Mohd Ariff Sabri Bin Abdul Aziz [ Raub ] minta PERDANA 

MENTERI menyatakan berapakah defisit pendapatan FELDA per tahun 

sekarang dan bagaimana FELDA menampung defisit tersebut. 
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JAWAPAN: YB DATO' RAZALI BIN IBRAHIM, 

TIMBALAN MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, FELDA telah melaksanakan 

pemakaian Piawaian Pelaporan Kewangan atau Financial Reporting 

Standards ("FRS") mulai tahun kewangan 2006 dan mematuhi Pekeliling 

Perbendaharaan Malaysia PA3.1/2013 - Garis Panduan Untuk 

Penyediaan dan Pembentangan Laporan Tahunan dan Penyata 

Kewangan Sadan Berkanun Persekutuan bagi tujuan penyediaan 

Penyata Kewangan tahunan yang diaudit. Seterusnya, FELDA telah 

mengguna pakai FRS 139 lnstrumen Kewangan: Pengiktirafan dan 

Pengukuran mulai tahun kewangan 2010 yang memerlukan 

pendedahan dalam Penyata Kewangan untuk mengambil kira nilai 

saksama (fair value). Nilai saksama merupakan anggaran rasional dan 

tidak berat sebelah daripada harga pasaran potensi yang baik, 

perkhidmatan atau aset. Anggaran ini mengambil kira penjejasan nilai 

apabila kos yang diakaunkan melebihi nilai saksama. 

Bagi tahun berakhir 31 Disember 2015, FELDA telah mencatatkan 

kurangan pendapatan atas perbelanjaan sebanyak RM884.6 juta. 

Jumlah defisit ini adalah semakin berkurangan secara konsisten sejak 

tahun 2013 yang merupakan satu perkembangan positif untuk FELDA. 

Defisit tersebut ditanggung dengan melaksanakan langkah penjimatan 

serta mendapatkan pinjaman daripada beberapa institusi kewangan. 

Defisit yang berkurangan serta kedudukan kewangan FELDA yang 

kukuh telah meyakinkan institusi kewangan untuk memberi pinjaman 
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kepada FELDA. lni bagi memastikan peranan FELDA sebagai agensi 

yang menyediakan kemudahan yang mencukupi dan moden di 

rancangan FELDA, memastikan generasi peneroka seterusnya 

berpendidikan tinggi untuk meningkatkan sosio ekonomi dan kualiti 

hidup mereka seterusnya memastikan rancangan FELDA dapat 

menjana pelbagai aktiviti ekonomi di samping merapatkan jurang antara 

bandar dan kawasan bandar kecil dapat diteruskan. 

Sekian. Terima kasih. 
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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN :LISAN 

DARIPADA 

TARIKH 

SO ALAN 

: TAN SRI DATUK SERI PANGLIMA ANNUAR BIN 
MUSA 

: 30.3.2017 

: NO. 43 

Tan Sri Datuk Seri Panglima Haji Annuar Bin Musa [ Ketereh ] minta 
MENTERI PENDIDIKAN TINGGI menyatakan apakah perancangan 
Kementerian bagi mewujudkan tabung pinjaman pendidikan seperti 
PTPTN kepada penuntut universiti luar negara. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, pada masa ini, Kementerian 

Pendidikan Tinggi menawarkan penajaan kewangan kepada kakitangan 

akademik di Universiti Awam (UA) bagi melanjutkan pengajian peringkat 

pasca siswazah di luar negara. Penajaan ini diberikan di bawah Program 

Sub Kepakaran atau Pasca Kedoktoran yang bertujuan meningkatkan 

mutu pengajaran dan pendidikan di UA melalui pewujudan tenaga 

pengajar berkualiti. 

Buat masa ini, tawaran pinjaman oleh Perbadanan Tabung Pendidikan 

Tinggi Nasional adalah untuk pendidikan dalam negara sahaja. 


